
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

,s
r, ifi :

.YY
!+

1111I

	

ri 11lr I iiiiii L1111_I

	

IMr !. .!!
rom,

Országgyű lés Hivatala

írományszá rr5

	

jgd-0°J

Érkezett 2017 MÁ11 0 0

Dr. Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

10/2014 . (II. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani az

egészségügyért viselt felelősségi körében Balog Zoltán miniszter úrho z

„Hogyan biztosítja a kormány a betegjogok védelmét?”

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

2017. március 31-én megszűnt az 1991-ben alapított ÁNTSZ, amely az egészségügy területén

fontos ellenőrzési feladatokat látott el, többek között a kórházi fert őzésekkel kapcsolatos

nyilvántartások kezelését is . A feladatait szétdarabolták és már nem egy szerv látja el (a vol t

hatásköröket több más szerv között osztották fel) feladatok azon széles körét, amelyet eddig a z

ÁNTSZ látott el . Ez pedig a beteg védelmét és a betegjogok érvényesítését megnehezíti .

2017. január elsején létrejött az Integrált Jogvédelmi Szolgálat, amelynek a

kormányrendeletben foglaltak szerint az a célja, hogy a beteg-, ellátott-, és gyermekjogokka l

kapcsolatban integrált védelmet nyújtson .



Ahhoz azonban, hogy ez az új szerv megfelelően működjön, szükséges az, hogy rendelkezzenek

a személyi feltételekkel . Különösen igaz ez úgy, hogy az ÁNTSZ, annak ellenére, hogy bá r

civil szervezetek próbálták tőlük megszerezni a kórházi fertőzésekre vonatkozó közérhető
adatokat, számukra ezeket nem adták ki, bár az egészségügyben dolgozó szakemberek szerin t

az évi százezer kórházi fertőzés sem elképzelhetetlen, amelyek akár 70%-a is megel őzhető

lenne .

Egy ilyen környezetben pedig az Integrált Jogvédő Szolgálat munkaterhe sem lehet alacsony.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat :

1. Hány jogászt foglalkoztatnak az Integrált Jogvédelmi Szolgáltnál?

2. Hány jogásszal állnak megbízási jogviszonyban?

3. Hány olyan jogászt foglalkoztatnak, akiknek valamilyen egészségügyi szakképesítésük

is van?

4. Mennyit költenek az ott dolgozó, az akár bíróság el őtti jogérvényesítésre képes jogászo k

fizetésére?

5. Hány bejelentés érkezett a Szolgálathoz ?

6. Milyen ügyek voltak ezek?

7. Hány esetben sikerült érvényesíteni a hozzájuk fordulók igényét?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2017. május 'Q.

Dr. Szakács Lászl ó

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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